
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 25. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 646
Arbejdet med Energiøen skrider frem, hvilket kan aflæses i efterspørgslen på godskapaci-
tet, men med en kapacitet som i år 2007 kan det ikke lade sig gøre både at tilgodese 
det bornholmske samfund og arbejdet med Energiøen. Hvordan vil ministeren råde Born-
holmslinjen til at prioritere kapaciteten ift. det bornholmske erhvervsliv vs. Energiøen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mogens Jensen
formand
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